
Referat til bestyrelsesmøde d. 18.3. kl. 19.00 

Tilstede: Silke, Glenn, Steen, Kim, Carsten S og Joan.
Afbud: Ivar og Morten, måske kommer Karsten Olsen.

 Punkter Aftaler

1. Kommunikation i bestyrelsen

– anvendelse af Dropbox

– fremgangsmåden omkring referater 

– anvendelse af mail

Den mappe der hedder bestyrelsen bliver lukket, 
så det kun er bestyrelsen som kan se den. Der 
ligger referatet ind til det bliver godkendt. Der 
ligger en agenda til næste møde, som alle kan 
skrive punkter i. Referatet skal godkendes 
indenfor en uge. Mødeindkaldelse og vigtige ting 
sendes på mail.
Teknikreferater ligger fremover i dropbox.

2. Opsamling fra aktiv møde

– kort gennemgang af listen med 
prioritering og aftaler

– nedsættelse af arbejdsgrupper

– fremtidige arrangementer

Det skal meddelelse til brugerne at vi bliver 
hacket, derfor sviger nettet engang imellem. I 
mailen kan henvises til hjemmesiden.
Teknik arbejder på en udvidelse af forbindelsen 
Skørring grenen.
Hjemmesiden prioriteres før e-mail problemerne. 
Der arbejdes videre på det i løbet af ugen.
Økonomisystem forventer vi at købes til 1.maj og 
fuldt indfases 1. juli 2013. Steen undersøger 
kursus tilbud.
Vi venter på bedre vejr i Todbjerg og Hårup så der 
kan komme sender op.
Info gruppen,laver pr. til nye områder, find flere 
aktive i nye og i gamle områder, finder flere 
medlemmer i de eksisterende områder. Joan, Silke 
og Annette er i PR gruppen og medlemmerne 
opfordres til at melde ind på noget de gerne vil 
hjælpe med indenfor PR.
Carsten og Silke planlægger et møde efter uge 15 
omkring Nordskuddet, hvordan de kommer i gang 
selv.
På det næste møde planlægger vi noget socialt 
med de aktive.

3. Nyt fra kassereren Der er lukket fem medlemmer fordi de ikke har 
betalt.
I Nordskuddet er der nogle som ikke betaler. De 
lukkes ned en ad gangen, da vi ikke kan 
identificere dem på anden vis. Det sørger CS og 
Kim for.

4. Nyt fra teknikgruppen Se ovenfor



5. Nyt fra planlægning af hjemmesiden Se ovenfor

6. Siden sidst – korte nyheder

– Rideklub Harridslev

– Skærme til Brugsen

– henvendelse fra Asferg om nyt net

– opfølgning af person sikkerhed

– henvendelse af Samsø vedr. dannelse af 
landsdækkende organisation

Steen kontakter Harridslev, vi vil gerne råde dem 
med udstyr, men vi giver kun et sendepunkt og 
abonnementet men internt opsætning må de selv 
bekoste.
Silke kontakter Mørke Distriktsråd omkring 
vedligeholdelse af kalender til skærmene. Kim 
finde ud af størrelse på skærme og priser.
Bjergby kontaktes af CS omkring frivillige og nye 
medlemmer, så vi kan komme med noget til dem. 
De skal dukke op til det frivillige møde vi holder i 
området eller kommer vi ikke med net. Det 
samme gælder for Asferg. De skal finde 2 aktive 
og 15 medlemmer.
Personsikkerhed. Brevet er sendt til ministeriet. 
Silke udarbejde tavshedserklæringer til alle 
aktive.

7. Fremtidige bestyrelsesmøder - datoer Fredag den 19.april 2013 kl.19.00

8. Evt.


